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1. De Bouwwerf: Waaraan zijn jullie momenteel hard aan het werken?

• We zijn, naast de afdelingen ondersteunen, ook volop projecten aan het 

uitwerken en voorbereiden zoals acties tegen ledenuitval, how to overdracht, 

acties over frequente activiteiten etc. Uit deze projectvergaderingen komen 

vooral acties en doelstellingen die we aan het inplannen zijn en voorbereiden.

• Naast het ondersteunen van afdelingen en regio’s zijn we ook volop 

samenwerkingen aan het uitbouwen met andere nationale ploegen.  Zo werken 

we samen met de NWG om 1000-soortenweekend te promoten bij de afdelingen, 

maakten we met de VP een VOM-strijdplan en steken we binnenkort de koppen 

samen met de vegancommissie om afdelingen te helpen bij de overgang van 

veggie naar hoofdzakelijk vegan.

• We zijn ook een Whatsapp-community aan het oprichten waar de afdelingen 

rechtstreekser mee in contact kunnen komen met nationaal. 

2. De Nieuwbouw: wat hebben jullie al verwezenlijkt?

• We hebben de afdelingsnieuwsbrief terug gelanceerd, we hebben voor elke 

regio die geen RAC’er vond een RoVer gevonden. We hebben al twee 

projectvergaderingen georganiseerd en uitgevoerd: eentje over acties tegen 

ledenuitval en een andere How to overdracht. We zitten om de twee maanden 

met de RAC’ers samen. We hebben enkele VOM’s promo mee begeleid samen 

met de VP. We hebben ook een artikel geschreven over de projectvergadering 

acties tegen ledenuitval.

3. De Knijptang: Wat wordt nog spannend om op tijd af te krijgen? Waar knijpt het?

• De taakhandleidingen, voor de rest zitten we redelijk op schema. 



• In het komende semester staat er wel veel gepland en gaat het nog wat puzzelen 

en strijden worden om alles af te werken, zoals bijvoorbeeld het uitwerken van 

een actie voor frequente activiteiten en van de drie acties tegen ledenuitval, 

verder afdelingen ondersteunen, een artikel schrijven over de tweede 

projectvergadering, de Whatsapp-community verder op punt brengen, 

functiehandleidingen van de AOP bijwerken voor volgend jaar etc. Maar we 

fixen dat ;)

4. De Bouwval: Waaraan is er nog veel werk, (en hoe willen jullie dat werk 

aanpakken)? / Wat demotiveert jullie?

• Ik denk dat we dit jaar (nog eens) hebben gemerkt dat de structuur en concept 

van de AOP om afdelingen te ondersteunen zeer intens is, zelfs als we de manier 

van aanpak veranderden. Nadenken en actief bezig zijn met hoe de ploeg 

doenbaar blijft om in te werken als vrijwilliger zal een uitdaging zijn die we wel 

met beide handen hebben vastgenomen samen met het MO. Ik denk niet dat er 

echt iets is dat ons hard demotiveert, maar als we onze tijd in de praktijk beter 

zouden kunnen besteden aan de essentie, namelijk de afdelingen ondersteunen, 

dat ons dit wel gelukkiger gaat maken, want momenteel is er te veel behind the 

scenes werk. 

5. De Bouwplanning: waar willen jullie als ploeg naartoe?

• Het doel van begin het werkjaar blijven verderzetten wat dus de AOP 

toegankelijker maken is voor afdelingen en meer inzetten op het betrekken van 

afdelingen in de hulp die ze verwachten of nood aan hebben. Daarnaast ook 

meer inzetten op de info en expertise die afdelingen hebben meer verspreiden 

en bundelen.

6. De Nagel: welk ploegmoment sloeg echt de nagel op de kop? (a.k.a. Wat was jullie 

favoriete ploegmoment tot nu toe?)

• Onze startdag was succesvol en onze teambuilding in een vegan restaurantje 

was ook mega gezellig! 


